
 

 

 

TURNHOUTSE SPORTRAAD  

Verslag Raad van Bestuur  

Aanwezig: Leo De Houwer, Erik Smeets, Geert Van Autenboer, Christoph Keulemans, Herman Van Deun, Laure 
Aerts, Rob Lenaerts, Michel Van de Wiel, Ludo Van de Veken, Fred Broeckx, Jan Van Otten 

Verontschuldigd: Wilfried Sylverans, Paul Embrechts, Kathleen Hermans, 

 

1. Goedkeuring verslag TSR 18 11 2020 

 

Het verslag wordt goedgekeurd.  

 

2. Vraag tot advies 

 

➢ Jaarverslag en jaarrekening 2019 Sportregio Noorderkempen ILV  

Deze documenten werden verstuurd samen met de uitnodiging. Door de corona crisis heeft de Algemene 

Vergadering van de Sportregio Noorderkempen ILV niet plaatsgevonden tijdens het voorjaar 2020, maar pas eind 

november 2020. Zodoende kunnen we nu pas het jaarverslag en jaarrekening voorleggen aan de TSR. Jullie advies 

zal mee bezorgd worden aan de gemeenteraad ter goedkeuring. 

De TSR geeft een positief advies mbt het jaarverslag en jaarrekening 2019 van de Sportregio Noorderkempen ILV . 

Een formeel advies wordt opgemaakt.  

 

➢ UiTPAS en lidgelden  

Volgende werd vanuit de TSR geadviseerd aan het lokaal bestuur in advies 2020/01: 

➢ Voor Sportclubs geldt er voor Turnhoutse leden 50% korting op de lidgelden. Aangezien de 

UiTPAS een regionale kortingskaart is, zou dit systeem moeten opengetrokken worden naar alle 
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gemeenten in de sportregio. Ook sporters van Turnhout die lid zijn in een club van een regio 

gemeente zouden van de korting via de UiTPAS moeten kunnen genieten. 

Volgend voorstel ligt op tafel en hiervoor vragen we advies aan de TSR: 

➢ De kortingen op lidgelden worden opengetrokken in de gehele UiTPAS regio 

i. De verdeling zal 20/40/40 zijn conform de deelname aan eenmalige activiteiten. Dat wil 

zeggen: het lid betaalt 20% van het lidgeld, de stad betaalt 40% van het lidgeld en de 

sportclub heeft 40% minder inkomsten uit dit lidgeld (principe solidaire bijdrage) 

ii. Mét volgende aanvulling: 

1. Wanneer een Turnhoutse sportclub > 5% van haar leden heeft die in het bezit is 

van een UiTPAS aan kansentarief, dan betaalt de stad Turnhout voor al deze 

leden boven de 5% drempel 80% van het lidgeld terug 

iii. Er is een extra tegemoetkoming voorzien voor sportclubs specifiek voor Turnhout 

1. Voor het sportseizoen 2021-2022 en 2022-2023 worden alle minderinkomsten 

op lidgeld gecompenseerd via het relancefonds (= een voorstel vanuit de 

verschillende diensten, nog geen formele beslissing) → ook voor jeugd en 

cultuur 

2. Vanaf het sportseizoen 2023-2024 en volgende voorzien we een 

tegemoetkoming vanuit de werkingssubsidies sport → enkel op maat van sprot 

Er wordt een werkgroepje opgericht om dit in detail te bespreken: 

➢ Leo, Erik, Geert en Kathleen  

i. Aangezien Kathleen niet aanwezig is tijdens de vergadering, zal zij door Laure 

gecontacteerd worden   

➢ Laure stuurt een doodle om het overleg in te plannen  

Werkgroep doet een voorstel en koppelt terug volgende de TSR vergadering 

 

3. Stand van zaken lopende dossiers 

 

➢ Relancefonds – stand van zaken en aanpak vervolg  

Zie bijgevoegde powerpointpresentatie ivm de aanpak en timing van de evaluatie relancefonds 

➢ Nieuwe digitale impactbevraging: eind maart/begin april 2021 

➢ Evaluatie reglement zomerkampen (uitbreiding naar 2021): april 2021 

➢ Evaluatie reglement stedelijk herstelfonds vrijetijdssector: mei/juni 2021 

Aangezien er advies gevraagd zal worden aangaande de evaluatie van het relancefonds zouden we ofwel de TSR 

van juni vervroegen ofwel een extra TSR willen inlassen 

➢ Donderdag 20/5 zal er een extra TSR zijn. De uitnodiging hiervoor volgt nog.  

 



 

 

3/6 

Schepen van Otten vraagt om de nieuwe impactbevraging goed in te vullen zodoende we veel informatie hebben 

vanuit de sportclubs voor een grondige evaluatie van het huidige reglement ‘herstelfonds vrijetijdssector’. 

Vraag vanuit de TSR of er bij de evaluatie ook nieuwe maatregelen komen met terugwerkende kracht? 

➢ Voorlopig niet: hetgeen afgesloten is, is uitbetaald. De aanpassingen van het reglement zullen 

bedoeld worden voor de nieuwe indienronde in het herstelfonds vrijetijdssector. 

Voorbeeld vanuit de zwemvereniging: 

➢ Zwemmen heeft enerzijds het geluk gehad om wel indoor te blijven sporten, maar heeft anderzijds 

de pech gehad dat de kosten enorm oplopen omdat het aantal zwemmers per baan enorm 

gelimiteerd is.  

➢ Vraag om wél na te denken over specifieke vragen om deze ‘op maat’ te bekijken en te 

beoordelen.  

 

➢ Sportregio Noorderkempen – stand van zaken 

2 grote projecten deze legislatuur: 

➢ Opmaak regionaal masterplan voor bovenlokale sportinfrastructuur 

i. Aanstellen van een studiebureau om dit plan op te maken. Nood aan akkoord van de 12 

betrokken gemeenten om hiermee aan de slag te gaan. Turnhout neemt hierbij het 

voortouw om de procedure te publiceren en op te volgen (mits akkoord van de andere 

gemeenten zoals vastgelegd in de extra samenwerkingsovereenkomst). 

➢ Project ‘regionale sportclubondersteuning’ 

i. Clubs zullen hiervan op de hoogte gebracht worden wanneer en over welke thema’s er 

opleiding georganiseerd zal worden.  

 

➢ Sportlaureaten en kampioenenviering 2021 – terugkoppeling 

Er was geen fysieke viering omdat er de huidige coronamaatregelen dit niet toe lieten. Het aantal kandidaat-

laureaten en sportkampioenen was zeer beperkt. 

In 4 van de 5 categorieën was er maar 1 kandidaat en deze is gehuldigd, in 1 van de 5 categorieën waren er 2 

kandidaten en hiervoor is een online stemming gebeurd om de laureaat te kiezen. 

Het lokaal bestuur heeft ervoor gekozen om een online sportkampioenenweek te organiseren en dagelijks 1 

laureaat kenbaar te maken om zo de sportlaureaten op gepaste wijze in ‘the picture’ te plaatsen. 

Laureaten en kampioenen worden sowieso in 2022 uitgenodigd zodat zij nog kunnen genieten van een receptie.  

Momenteel wordt de datum afgestemd met de Warande. De bedoeling is om in 2022 het concept dat gelanceerd 

werd in 2020 verder te zetten, maar dan in het theater van de Warande.  

 

4. Terugkoppeling werkgroepen en afvaardigingen 

➢ Werkgroep sportcafé & werkgroep algemene vergadering  

Het sportcafé is niet doorgegaan. De bedoeling is om de uitwerking van het sportcafé mee geïntegreerd wordt 

tijdens de Algemene Vergadering 
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Datum AV 2021: 

➢ Voorstel is 24 augustus 

➢ Voorstel is een fysieke vergadering 

➢ Introductie door schepen en sportraadvoorzitter → in de aula Europeion 

➢ Daarna verdelen in groepen over 3 thema’s 

i. G-sport (trekker = Paul) 

ii. Senioren in beweging (trekker = Herman)  

iii. Stand van zaken mbt het nieuwe sportcomplex (trekker = ?, input komt van Laure) 

De bedoeling is dat een club op voorhand kiest voor een thema en dat dan zal volgen. Daarna volgt er een receptie.  

Liever geen online moment met de sportclubs in april vanuit de TSR. Er komt mogelijks wel een infovergadering 

omtrent de UiTPAS en lidgelden.  

 

➢ Werkgroep erkenningen en subsidies 

Op 20/1/2021 was er een werkgroep erkenningen en subsidies. Volgende verenigingen werden erkend: Cricket 

Turnhout vzw en TUAC. Atletiekvereniging ATAC is ontbonden nadat de vereniging splitst in een Turnhoutse en 

Vosselaarse vereniging. TUAC is de vereniging die verder gaat in Turnhout. Binnen het reglement ADSM (aankoop 

duurzame sportmaterialen) waren er 4 verenigingen met een geldige aanvraag in 2020. De facturen en 

betaalbewijzen verbonden aan deze aanvragen werden door de werkgroep goedgekeurd en zijn inmiddels 

uitbetaald: Lenig & Gezwind – 2.000 euro, Ponyhoeve Turnhout vzw – 2.000 euro. De werkgroep gaf negatief 

advies mbt de aanvraag van Sportclub Taxandria, hun aankoop was niet duurzaam. En duikschool Argos gaat hun 

aanvraag in 2021 opnieuw opnemen.  

Binnen het regelement TAS (toelage accommodaties sportverenigingen) deed TTV een aanvraag voor de aanleg 

van 4 padelvelden en de vernieuwing van enkele tennisvelden. TTV had ook een vraag om de subsidie in 1 maal uit 

te betalen in plaats van verspreid over 3 jaar. De werkgroep gaf positief advies.  

Omwille van de hoogdringendheid werd het advies van de werkgroep meegestuurd naar het schepencollege, 

zonder formele bekrachtiging van de TSR. Kan de TSR nog een formeel advies formuleren? De vergadering gaat 

akkoord  

Daarnaast heeft de werkgroep voorafgaandelijke aan deze TSR overleg gehad. De vzw 2 nowhere vraagt erkenning 

aan. Dit is een vereniging van vrienden die gaan motorrijden. De vereniging kan erkend worden, maar kan geen 

vergoeding voor startende vereniging bekomen en kan enkel erkend worden als type 3 vereniging (en kan dus geen 

werkingssubsidies bekomen). Tot slot vraagt Team Kempen of ze hun wagens kunnen inbrengen als ADSM. Het 

reglement zegt duidelijk dat dit niet kan (artikel 3, B).  

Zonet: erkenning vzw 2 nowhere en vraag team kempen.  

 

➢ Raadsherenpark 

Op 16/3/2021 was het AV Raadsherenpark. Rob en Wilfried waren vanuit de TSR aanwezig, Ludo was 

verontschuldigd. Rob geeft hierover terugkoppeling.  

Er werd toelichting gegeven dat de vzw ontbonden zal worden. Er is bekeken hoe het verdere beheer zal 

opgenomen worden. Enkele gebouwen zullen gerenoveerd worden alsook is het de bedoeling om het paradijs weer 
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meer te gaan gebruiken en verhuren. Middelen vanuit de vzw dienstverlening gaan over naar de vzw 

raadsherenpark. Het nieuwe beheersplan omtrent het gebruik van het park alsook over de verhuurprijzen is nog in 

de maak.  

Voor het gebruik van het bos door Team Kempen wordt er in eerste instantie met de boswachter gesproken om te 

kijken wat er mogelijk is. Vanuit de TSR wordt er gevraagd om de gesprekken met Vosselaar over een eventuele 

bestemmingswijziging goed op te volgen.  

 

5. Schepenkwartier 

➢ Stand van zaken infrastructuurdossiers (nieuw sportcomplex, schaatsbaan, project waterheide, …) 

o Dossier nieuw sportcomplex 

▪ Vraag naar geïnteresseerde ontwerpers is gesteld. Er waren 19 kandidaten. Hiervan 

zullen er 3 gekozen worden die een schetsontwerp mogen indienen (wedstrijdformule). 

Uit deze 3 kandidaten zal er 1 gekozen worden die het nieuwe sportcomplex ook 

effectief mag ontwerpen. 

▪ De voorlopige timing is oplevering najaar 2025 (zonder tegenslagen)  

o Schaatsbaan 

▪ In december hebben de schaatsclubs hun nieuwe plannen komen voorstellen aan het 

schepencollege. De clubs bekijken om een kleiner complex te bouwen en vragen 

hiervoor ondersteuning aan de stad Turnhout. Deze optie wordt intern afgetoetst.  

o Project waterheide 

▪ Volgende week woensdag 26/3 wordt er gepleit op de Raad van State, het advies van de 

auditeur was alvast gunstig voor de stad Turnhout. Volgende week zal er ook beslist 

worden wanneer er een uitspraak verwacht wordt (obv een ander dossier was dit 1 

maand) 

▪ Er is 3-4x/jaar een opvolgvergadering om de samenwerkingsovereenkomst op te volgen. 

▪ Doelstelling is om seizoen 2023-2024 op de site Waterheide operationeel zal gaan.  

▪ De veilige oversteek van de Oude Dijk is momenteel al ingepland en hier wordt er al 

rekening gehouden met de toekomstige oversteekplaats specifiek voor waterheide.  

o Spiegeling gebouw FRAC 

▪ Puur Klimmen doet afstand van de erfpacht, zij zullen op de oude site van bpost een 

boulderhal realiseren (in een huurpand, want nieuwbouw was niet haalbaar). 

▪ Hierdoor komt de huidige erfpacht te vervallen aangezien deze erfpacht aan beide 

partijen samen was toegekend. Hierdoor doen we nu een nieuwe marktbevraging om 

opnieuw een erfpacht toe kennen. Dit komt eind deze maand op de GR. 

▪ Geïnteresseerde sportlubs kunnen een dossier indienen tot eind mei.  

➢ Opvolging bedrijfsvoering Optisport Turnhout NV 

o Formele brief vanuit cbs gestuurd aan optisport (nov 2020), hierop werd een antwoord ontvangen 

(dec 2020), maar in jan/febr 2021 kwamen er opnieuw diverse klachten binnen. 
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o Er is extra overleg gevraagd waar alle binnengekomen ‘meldingen’ overlopen en besproken zijn. 

Optisport kan bepaalde zaken weerleggen, maar erkent ook bepaalde zaken. Ze gaan hier intern 

mee aan de slag. Voorlopig is er een nauwer en intensievere opvolging vanuit de stad Turnhout.  

➢ Op de GR staat de uitbreiding van het kleedkamergebouw op de sporthoeve op het programma 

o Dit zal modulair opgebouwd worden 

o Timing = eind dit jaar  

o Voorziene budget is 550.000 euro 

 

6. Clubcontacten, lopende dossiers, vragen en klachten  

Binnen de Sportdienst zijn er bepaalde keuze gemaakt in functie van de toekomst 

➢ Administratie Sportdienst  

o Van 3 naar 3,5 consulenten → functie Niels wordt een voltijdse functie zonder het aansturen van 

personeel. Het aansturen zal door een andere 0,5 VTE opgenomen worden. 

o Er zijn ook interne verschuivingen binnen de administratieve medewerkers. 

➢ Technische medewerkers 

o Het team van de zaalwachters en het team van het sportcentrum zal samengevoegd worden 

tegen maart 2022. Dit team zal ook extra poetstaken moeten opnemen.  

 

7. Varia, meldingen & rondvraag 

Ludo 

- De grasrobot in het stadspark stadion rijdt soms tijdens de atletiektraining. De vraag is om deze beter af te 

stemmen op de trainingsuren van TUAC. 

- Mbt het beheercomité stadion 

o Men wil graag tijdens de trainingen de eigen kantine te openen, maar de voetbalclub verhuurt 

deze ruimtes verder. De vraag is om hier nieuw afspraken te maken. 

Erik 

- Wat is de toekomst van de stedelijke minigolf? 

o Dit moet nog onderzocht richting het nieuwe sportcomplex. Hier is nog geen beslissing genomen. 

- Hebben we nog een mingolfclub in Turnhout? 

o Nee, deze is sinds enkele jaren niet meer actief.  

 

 

Volgende TSR 

- Extra TSR 20/5/2021 

o Advies mbt de aanpassingen in het relancefonds 

o Advies mbt de lidgelden en UiTPAS 


